
 چشمی: 
از بازگشت هواداران 

خوشحالم
روزبه چشمی، کاپیتان استقلال 
از بازگشت هواداران به ورزشگاه 
عمیقــاً خوشــحال اســت. گلــزن 
استقلال در بازی با ملوان گفت: 
»خوشــحالیم کــه بــار دیگــر بــه 
ورزشــگاه بازگشــتند. امیــدوارم 
حمایــت کننــد. هنــوز کار زیادی 
داریــم و امیــدوارم بتوانیــم بازی 
بــه بــازی بهتــر شــویم. مــا بایــد 
در ایــن بــازی گل هــای زیــادی 
می زدیــم که خدا را شــکر همین 
طــور شــد و چهــار گل زدیــم.« آیا 
استقلال شانســی برای قهرمانی 
دارد؟ روزبــه پاســخ ایــن ســؤال 
را داد: »تمــام تــلاش خودمــان 
را می کنیــم. توقــع هــواداران 
همین اســت. ما باید امیدوارانه 
پیــش برویــم چــون بازی هــای 
زیــادی مانــده و مطمئــن باشــید 
جــدول تغییــر می کنــد. بــاز هــم 
بــه هــواداران تبریــک می گویــم 
و امیــدوارم حضــور آنهــا تــداوم 
داشــته باشــد. واقعــاً دلتنــگ 
طرفــداران بودیــم ابتــدا بــرای 
هــواداران خوشــحال هســتم اما 

اســتقلال کار زیــاد دارد.«

 
رضاوند: با آمپول 

بازی کردم
 آرش رضاونــد، هافبــک میانــی 
اســتقلال از پیــروزی تیمــش 
مقابل ملوان خوشــحال است. 
رضاوند می گویــد: »بازی خیلی 
خوبــی مقابــل ملوان داشــتیم. 
نــد  د ا د ن  نشــا ن  را ا د ا هــو
وجودشــان بــرای مــا نعمــت 
اســت و اســتقلال بــا حضــور 
آنهــا تکمیــل می شــود. در ایــن 
بــازی هــواداران در ورزشــگاه 
حضــور داشــتند و توانســتیم 
برنده شــویم.« رضاوند امیدوار 
اســت بــا بازگشــت مصدومان، 
استقلال دوباره اوج بگیرد: »در 
2-3 بــازی کــه خیلــی مصــدوم 
داشــتیم مقــداری از جــدول 
دور شــدیم. بازیکنــان زیــادی 
مصدوم شــدند و دســت مربی 
در آن مقطــع خالــی بــود. خــدا 
را شــکر آرام آرام بازیکنــان 
بازمی گردنــد و امیدوارم همین 
رونــد را ادامــه دهیــم. البتــه 
وضعیــت آمادگــی پــای من صد 
درصــد نشــده اســت بــا آمپــول 
بــازی کردم و امیدوارم در هفته 

آینــده بهتــر شــوم.«

قایدی: شخصیت 
استقلال همین 

است
مهدی قایدی، مهاجم استقلال 
کــه در بــازی بــا ملــوان تــلاش 
زیــادی داشــت، دلیــل پیــروزی 
مقابــل ایــن تیــم را عنــوان کرده 
است: »دراین بازی واقعاً یکدل 
بودیــم و می خواســتیم با نتیجه 
پرگل برنده شویم. همین اتفاق 
هــم افتــاد و امیــدوارم همیــن 
رونــد را در بازی هــای بعــدی 
هم داشــته باشــیم. شخصیت 
اســتقلال ایــن اســت و بایــد در 
همــه بازی هــا همیــن جــوری 
باشــیم. بایــد همــه بازی هــا را 
پــرگل ببریــم زیــرا هــم بازیکنان 
و هــم پتانســیلش را داریــم. 
می توانیــم قهرمــان شــویم و 
ان شــاءالله همــه چیــز درســت 
می شــود. شــک نکنیــد هنــوز 
بــه قهرمانــی فکــر می کنیــم. 
بایــد اینگونــه باشــد. 13 بــازی 
مانــده و می تــوان جبــران کرد.« 
مهاجــم اســتقلال از بازگشــت 
هواداران به ورزشگاه خوشحال 
اســت: »بازگشــت تماشــاگران 
بــه ورزشــگاه تأثیــرش زیــاد بود 
ولــی امیــدوارم حضــور آنهــا در 
بازی هــای آینــده بیشــتر شــود و 
بازی هایــی انجــام بدهیــم کــه 

تماشــاگران لــذت ببرنــد.«

 zمصاحبه

ادعای تیام: مدیر 
استقلال ما را سرکار 

گذاشت
مدیربرنامه تیام مدعی 
شده قصد بازگشت به 
استقلال را داشته اما 

مدیرعامل استقلال 
حاضر به ادامه مذاکره با 
او نشده است. اظهارات 

اخیر مدیربرنامه های 
تیام نشان می دهد 
که مذاکراتی به طور 
جدی با این بازیکن 

که سابق در استقلال 
منشأ تحولات بسیاری 
بود خوب پیش نرفته 

است. اینکه چرا مدیران 
استقلال ماجرای 

بازگرداندن تیام را با 
توجه به اینکه به تیم 

ملی سنگال هم دعوت 
شده، جدی نگرفته اند، 
سؤال مهمی است که 
باید به آن پاسخ داده 

شود.

ZOOM

ابوالفضل جلالی

بالاخره بازی کرد

ابوالفضــل جلالــی از وقتــی که از جــام جهانی برگشــت به دلیل مصدومیت 
نتوانســت برای اســتقلال بازی کند. جلالی تا بازی با ملوان شــرایط حضور 
در ترکیــب را نداشــت و طلســم بــازی نکــردن او در بــازی بــا انزلی چی هــا 
شکســت. ایــن بازیکــن از دقیقه 80 برای اســتقلال به میــدان رفت. جلالی 
یکــی از بازیکنــان خــوب اســتقلال اســت و بازگشــت او نویــد خوبــی بــرای 

ســاپینتو است.

علیرضا رضایی

 کلین شیت

 علیرضــا رضایــی به عنــوان گلــر دوم اســتقلال بعــد از مصدومیت حســین 
حســینی در دو بــازی اخیــر اســتقلال بــه میــدان رفــت. رضایــی هــر چقــدر 
در بــازی بــا ســپاهان بــد کار کــرد؛ در بــازی بــا ملــوان بــه لطــف بــازی خــوب 
هم تیمی هایش روز خوبی را پشت سر گذاشت و در نهایت توانست کلین 
شــیت کنــد. اگــر در بــازی بــا مس هم حســینی قادر بــه بازی کردن نباشــد، 

رضایــی گلر اســتقلال خواهــد بود.

محمدحسین مرادمند

دو هفته دیگر می رسد

محمدحســین مرادمنــد ایــن روزهــا مصــدوم اســت و به دلیــل همیــن 
آســیب دیدگی نمی توانــد در ترکیــب اســتقلال بــازی کنــد. این طــور کــه 
پزشــکان اســتقلال می گوینــد مرادمنــد دو هفتــه دیگر به بازی ها می رســد 
و بــه ایــن ترتیــب در بــازی با مس هم غایــب خواهد بود. در بازی اســتقلال 
و ملــوان به دلیــل غیبــت مدافعان وســط اســتقلال، چشــمی زوج داســیلوا 

در خــط دفــاع بــود.
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از کمپ آبی
5استقلال

 zسوژه

عقب نشینی آقای مدیرعامل از جذب دو، سه ستاره

پروژه تقویت استقلال شکست خورد
بامــداد جمعــه فرصــت جــذب بازیکــن 
جدیــد بــرای باشــگاه اســتقلال بــه پایــان 
رســید و ایــن باشــگاه با وجــود وعده هایی 
کــه داده بــود، نتوانســت بازیکن جدیدی 
را بــه خدمــت بگیرد. ایــن وضعیت دقیقاً 
مغایر با صحبت هایی است که یک هفته 
قبــل از پایــان زمان نقل و انتقالات از زبان 
فتح اللــه زاده شــنیده شــد. مدیرعامــل 
باشــگاه اســتقلال جمعــه هفتــه پیش در 
مصاحبــه ای صراحتــاً اعــلام کــرده بود که 
تــا پایــان نقل و انتقالات دو تا ســه بازیکن 

جدید به خدمت خواهد گرفت.
عیــن عباراتــی کــه فتح اللــه زاده بــه زبان 
آورده بــود، ایــن جملات بــود: »2 بازیکن 
خــوب به اســتقلال می آوریم. هــواداران 
منتظــر خبرهــای خــوب باشــند.« یــک 
هفتــه بعد)روزگذشــته( امــا مدیرعامــل 
باشگاه استقلال دوباره در یک مصاحبه 
تلویزیونی حاضر شد و حرف های دیگری 

به زبان آورد. فتح الله زاده گفت: »سقف 
بازیکن در استقلال پر است و نمی توانیم 
بازیکــن بگیریــم!« ایــن مغایرت هــای 
آشکار نشان می دهد که تمام مذاکرات 
مدیــران باشــگاه اســتقلال بــا بازیکنانی 
کــه پیش بینــی می شــد ســرمربی نیازی 
به آنها نداشــته باشــد و در لیست خروج 
قرار بگیرند، به بن بســت خورده اســت. 
شاید مدیرعامل استقلال تصور می کرد 
می توانــد نــام آمانــوف یــا شــهباززاده را از 
فهرســت اســتقلال خــارج کنــد و ســراغ 
بازیکنان جدید برود اما مذاکرات او هیچ 
نتیجــه ای در بــر نداشــت و فقــط یزدانــی 
آن هــم بــدون اینکــه میلی به ایــن اقدام 
داشــته باشــد، نامــش از لیســت خــارج 
شده که از جانب این بازیکن هم ممکن 
اســت بــزودی شــکایتی علیــه باشــگاه 
استقلال تنظیم شده و حتی پنجره نقل 
و انتقالات استقلال به دلیل طرح دعوایی 

تازه دوباره مســدود شود. همه این فعل 
و انفعالات ناشــی از اقدامات دیرهنگام 
باشــگاه اســتقلال اســت و اگــر مدیــران 
آبــی قــدری زودتــر دســت می جنباندنــد 
و بازیکنــان خــود را از فهرســت خــارج و 
مبالــغ درخواســتی را در اختیــار آنهــا قرار 
می دادنــد و بــه ســراغ بازیکنــان جدیــد 
می رفتند، حرف شان جلوی هواداران این 
باشــگاه دو تا نمی شــد اما فقدان بودجه 
کافــی در باشــگاه اســتقلال ســرانجام 
باعث شد تا هیچ بازیکنی راضی به فسخ 
قرارداد خودش نشود و در نتیجه مدیران 
استقلال نیز نتوانند پیش از پایان نقل و 
انتقــالات آن بازیکنانــی که مدنظرشــان 
است را به خدمت بگیرند. اکنون بواسطه 
خروج نام یزدانی فقط یک جای خالی در 
لیست استقلال وجود دارد که آن هم با 
جذب بازیکن آزاد پر خواهد شد و طبیعی 
است که درچنین شرایطی آن بازیکنی که 

مد نظر ســاپینتو و همکارانش اســت به 
خدمت گرفته نخواهد شد.

استراتژی غلط فتح الله زاده
شاید اگر مدیرعامل باشگاه استقلال یک 
هفتــه پیــش در رســانه ها ظاهر می شــد و 
بی رودربایستی اعلام می کرد تیم استقلال 
کامل است و نیازی به جذب بازیکن جدید 
نــدارد، همان موقع توقع جذب بازیکنان 
جدیــد از ذهــن هــواداران ایــن باشــگاه 
دور می شــد و انتقــادی باقــی نمی ماند اما 
فتح الله زاده اســتراتژی نادرســتی را اتخاذ 
کرد و در رســانه رســمی کشــور اعلام کرد 
کــه دو بازیکــن بــزرگ جــذب خواهد شــد 
و خبرهــای خوبــی بــرای هــواداران در راه 
خواهد بود که اکنون در خوشــبینانه ترین 
حالــت ممکــن او فقــط قــادر اســت یــک 
بازیکــن جدیــد بــه خدمــت بگیــرد کــه 
مشــخص نیســت با توجه به محدودیتی 

که برای جذب بازیکن آزاد به وجود آمده، 
اساساً او و تیم مذاکره کننده های استقلال 
با بازیکنان جدید، موفق به جذب بازیکنی 
بشــوند کــه از نظــر فنــی قابلیــت تأمیــن 
نیاز هــای ســرمربی اســتقلال را داشــته 

باشد یا خیر؟!
حقیقــت ایــن اســت کــه اســتقلال نیــاز 
آنچنانی به بازیکن جدید نداشت اما وقتی 
مدیرعامل باشــگاه اســتقلال در رسانه ها 
وعده های آنچنانی می دهد و همه را منتظر 
نگه می دارد، امروز باید در وصف اتفاقات 
پیرامون آقای مدیر صراحتاً اعلام کرد که 
پــروژه جذب بازیکنان جدید به شکســت 
خــورده و آقــای مدیــر بایــد منتظــر تبعات 
بعــدی از جانب ســاپینتو باشــد و دعا کند 
کــه اســتقلال در بازی هــای آتی بــد نتیجه 
نگیرد که ساپینتو علیه مدیریت مطالبی 
را در رســانه ها به زبان بیاورد و مدیریت را 

محکوم به خلف وعده کند.

امیدوارم هواداران بازهم به ورزشگاه بیایند

ساپینتو: زمین تمرین ما مشکل دارد
ریکاردو ساپینتو، سرمربی استقلال بعد 
از پیروزی مقابل ملوان به آینده امیدوار 
شــده اســت. او می گویــد: »مــا خــوب 
و ســخت کار می کنیــم. می خواهیــم 
تمــام بازی هــا را ببریــم همانگونــه کــه 
پیــش از ایــن گفتــه ام تاکنــون 10 تــا 11 
امتیــاز را بــه خاطــر قضــاوت اشــتباه 
داوری از اســتقلال گرفته انــد. اگــر ایــن 
امتیــازات را نمی گرفتنــد اکنون در صدر 
جدول بودیم. همیشــه کیفیت فوتبالی 
خوبــی ارائه داده و نشــان می دهیم تیم 
خیلــی خوبــی داریــم امــا نمی توانیــم بــه 
تنهایــی ببریــم. وقتــی کســی اینگونه ما 
را می کشــد نمی توانیم بــه تنهایی برنده 
شــویم. در بــازی قبلی واقعــاً لایق باخت 
نبودیــم. مقابــل همه جنگیدیم و به این 

باور رسیده ایم که می توانیم ادامه داده 
و بهتــر شــویم. همچنــان می جنگیــم.«

ســرمربی اســتقلال بــا ابــراز خرســندی 
از پیــروزی مقابــل ملــوان ادامــه داد: 
»ایــن بــرد خیلی بــزرگ را به تیــم خوبم و 
هــواداران تقدیــم می کنــم کــه در نهایت 
به استادیوم بازگشتند. امیدوارم از بازی 
بعــدی تعداد آنها زیادتر شــود. انگیزه ای 
کــه هــواداران به تیم مــا می دهند خیلی 
خــوب اســت. در این بازی نیــز 90 دقیقه 
مــا را تشــویق کرده و خیلــی خوب انگیزه 
دادنــد. مهم تریــن قســمت از بــازی بــا 
ملــوان بــرای مــن همیــن بــود. بایــد بــه 
طرفــداران تبریــک گفتــه و بــرد را بــه آنها 
تقدیــم کنم. چــه آنهایی که به ورزشــگاه 
آمــده بودنــد یــا از خانــه بــازی را تماشــا 

می کردنــد. ورود بــه اســتادیوم بــرای 
تماشــاگران محدودیــت داشــت.«

دلیــل مصدومیت هــا در اســتقلال 
چیســت؟ چــه مشــکلی به وجــود آمده 
کــه برای مثــال بازیکنی همچون محبی 
پی درپــی مصــدوم می شــود؟ ســاپینتو 
پاســخ ایــن ســؤال را می دهــد: »دلیــل 
تعویــض محبــی ایــن بــود کــه او در کمر 
خود مشکل و درد دارد. این اواخر برای 
مــا از لحــاظ مصدومیــت خیلی ســخت 
شــده اســت. زمیــن چمــن اســتقلال 
مشــکل دارد زیــرا مصدومــان زیــادی 
داشــتیم. ســعی کردیــم ایــن مشــکل 
را حــل کنیــم و حــل خواهیــم کــرد. 
هفتــه آینــده مهدی پــور و آرش رضاونــد 
بــه شــرایط صددرصــدی می رســند. 

شــاید مرادمنــد دو هفتــه بعــد برســد. 
سیدحســین حســینی نیــز در پایــش 
مشــکل دارد. ســعی داریم بسرعت و تا 
هفتــه آینــده او را برگردانیــم. گام به گام 

تمــام تیــم را جمــع می کنیــم.«
ت  جمــلا یــن  ا ن  بیــا بــا  پینتو  ســا
حرف هایــش را تمــام کــرد: »بایــد تأکید 
کنــم که هافبک هــای خیلی خوبی مثل 
مهــدی مهدی پــور، امیــد حامدی فــر، 
محمدحسین زواری داریم. زواری جوان 
است اما با گذشت زمان بهتر می شود. 
هافبک هــای خیلــی خوبــی داریــم کــه 
تــلاش می کنند به تیم کمــک کنند. اما 
متأســفانه برخــی مواقــع یــک نفــر بازی 
می کند. همیشــه سعی کرده ام در همه 
لحظــات به تمام نفــرات انگیزه بدهم.«


